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Met vriendelijke groet,

RENSKE ZIEVERINK
Raadslid Deventer Belang

GEACHT COLLEGE,

Bent u bekend met de inhoud van het betreffende artikel?

Kunt u aangeven waarom er is gekozen om gebruik te maken van

leidingwater en niet van een ringleiding of de 'oude bron' of zelfs van

water uit de IJssel?

Kunt u aangeven in hoeverre de gerealiseerde oplossing "duurzaam"

en in lijn is met de ambities van de gemeente Deventer voor het

toepassen van meer "duurzame (groene) oplossingen"?

Bent u voornemens om een verbetering voor te stellen voor de

betreffende fonteinen nu in de toekomst het weer vaker warm zal

blijven en er sprake is van droogte, zodat inwoners ook in de zomer

verkoeling kunnen vinden in de stad?

Op 10 augustus jl. verscheen in De Stentor het artikel "Deventer zet

deze fonteinen uit vanwege de hitte: we moeten inwoners kostbaar

water besparen". Waarin wordt aangegeven dat de fonteinen worden

uitgezet om kostbaar drinkwater te besparen.

Deventer Belang heeft hierover enkele vragen:

1.

2.

3.

4.

In afwachting van uw reactie verblijven wij,

E - M A I L
info@deventerbelang.nl

A D R E S
Paalakker 2
7421 GH Deventer

D E V E N T E R B E L A N G . N L

Deventer, 16 augustus 2022

Betreft: vragen over het uitzetten van fonteinen in Deventer



Grote Kerkhof 1
Postbus 5000
7400 GC Deventer

14 0570
telefoon

direct telefoonnummer

gemeente@deventer.nl
e-mail

Aan de fractie van Deventer Belang
t.a.v. 
Mw. K. Zieverink
Interne Post

2022-693 13 september 2022
kenmerk uw referentie datum

S. van der Velden Schriftelijke vragen ex art 46 RvO 
contactpersoon onderwerp

Geachte mevrouw Zieverink,

In uw brief van 16 augustus jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over het uitzetten 
van fonteinen in Deventer. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1: 
Bent u bekend met de inhoud van het artikel "Deventer zet deze fonteinen uit vanwege de hitte: we moeten 
inwoners kostbaar water besparen", verschenen op 10 augustus jl. in De Stentor?

Antwoord: 
Ja

Vraag 2:
Kunt u aangeven waarom er is gekozen om gebruik te maken van leidingwater en niet van een ringleiding of 
de 'oude bron' of zelfs van water uit de IJssel?

Antwoord:
De vereiste waterkwaliteit van fonteinen is het belangrijkste uitgangspunt bij het aanleggen van fonteinen. 
Daarna komt de vraag welke bron en welke (zuiverings)techniek daarvoor het best passend zijn. 

De fontein op het Grote Kerkhof werkt met een waterbufferkelder waaruit het water hergebruikt wordt: water 
uit de fontein wordt opgevangen en opnieuw rondgepompt. In de technische kelder wordt het water gefilterd 
en gecontroleerd op temperatuur. Verdampt water wordt daar aangevuld met leidingwater. De fontein gaat 
zuinig om met water en verbruikt normaal gesproken ongeveer 1 kubieke meter water per dag. Op heel 
warme dagen verdampt meer water en loopt dit op tot circa 2 kubieke meter. Het verbruik ontstaat door 
verdamping en door het regenereren van het spoelwater. 

Er is gekozen voor leidingwater, omdat alternatieve bronnen een grote technische investering zouden 
betekenen om het water op het gewenste veiligheids-kwaliteitsniveau te krijgen. Bij het gebruik van 
grondwater is een enorme zuiveringsinstallatie/ontijzeringinstallatie nodig. Een dergelijke installatie kost veel 
ruimte, energie en chemicaliën. Voor water uit de IJssel zou er een flinke investering nodig zijn, bestaande uit 
o.a. een leiding dwars door de stad, een pompinstallatie en een waterzuiveringsinstallatie. Dit is financieel niet 
haalbaal en niet erg duurzaam. Leidingwater is daarom zowel vanuit technisch, financieel als 
duurzaamheidsperspectief de beste bron gebleken. 



Als u met de ‘oude bron’ de watervoorziening van het oude fonteintje op het Grote Kerkhof bedoelt, dan 
moeten we een misverstand wegnemen. Deze maakte namelijk gebruik van leidingwater, dat overigens niet 
hergebruikt werd. 

Vraag 3:
Kunt u aangeven in hoeverre de gerealiseerde oplossing "duurzaam" en in lijn is met de ambities van de 
gemeente Deventer voor het toepassen van meer "duurzame (groene) oplossingen"?

Antwoord:
Zoals vermeld bij het antwoord op vraag 2 is de keuze voor recirculatie van leidingwater (hergebruik) de 
meest duurzame (en veilige) keuze. 

Vraag 4: 
Bent u voornemens om een verbetering voor te stellen voor de betreffende fonteinen nu in de toekomst het 
weer vaker warm zal blijven en er sprake is van droogte, zodat inwoners ook in de zomer verkoeling kunnen 
vinden in de stad?

Antwoord:
In ‘normale’ situaties is er voldoende aanvoer van water om de fonteinen aan te laten staan om te zorgen voor 
verkoeling. Echter, deze zomer was uitzonderlijk warm en droog.  De drinkwaterbedrijven riepen op tot 
vermindering van drinkwaterverbruik ter besparing. Aan die oproep hebben we gehoor gegeven door de 
fonteinen uit te zetten, vanwege de algemene geringe beschikbaarheid van water en de voorbeeldfunctie die 
de gemeente heeft. 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König
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